
52.III - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zwrócił uwagę, że stało się już tradycją, że w okresie wakacyjnym, przez dwa miesiące 

SOSiR prowadzi remonty na basenie. Dodał, że było to uzasadnione, kiedy remonty 

faktycznie były prowadzone, bo były na to środki, jednak niezrozumiałe jest zamykanie 

jedynego basenu na terenie miasta. Poinformował, że słyszał argumenty, że ludzie muszą iść 

na urlopy. 

Radny zwrócił się o zbadanie tej sprawy, tym bardziej, że i inne strefy działania obiektu przy 

ul. Szczecińskiej też są zamykane, m.in. siłownia. Wyraził zdanie, że coś jest nie tak, jeśli 

obiekt publiczny trzeba zamknąć na dwa miesiące.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



